
Delegati zaskrbljeni
zaradi stabilizacije

Delegati vseh ireh zborov
bežigrajske občinske skupšči-
ne so se 25. decembra še zad-
njič v starem letu sestali na
svoji 32. seji. Kl/ub bližajoče-
mu novemu lotu ni biloopaziti
nikakršnega prazničnega
vzdušja. saj je dnevni red ob-

segal debelih žestnajst točk.
Med osrednjo problematiko,

ki so jo prelehtavali delegati.
bi prvo mesto kazalo odrediti
osnutku družbenega plana ob-
čine BeŽigrad za obdobje
1981-1985 Devetnajst gosto
popisanih strani v 40 Številki
Zbora delegatov, opremljenih
s številntmi tabelami grafikoni
ter ilustracijami vsebuje doku-
ment, ki je tafias v javni razpra-
vi. Na osnutek družbenega
plana naše občine do leta 1985
so imeli deiegati števiine nadv-
se kritifine pripombe ter staii-
šča in nekatera od njih bi si
veljaio podrobneje ogiedati.

Zbor kra|evnlh skupnoati,
natančneje. njegov odbor za
razvoj samoupravljanja v kra-
jevnih skupnostih in za uve-
Ijavljanje delegatskega siste-
ma. je v svojem stallSču izrazil
bojazen za uresničitev ciljev in
nalog obainskega druibenega
plana v naslednjem srednje-
ročnem obdobju. Svojo za-
skrbljenost je utemeljil pred-
vsem z nestabilnimi pogoji go-
spodarjenja. z zaostajanjem
industrijske proizvodnje, s po-
slabšano oskrbo s surovinami
in reprodukcijskim materialom
in ne nazadnje s slabo ekono*
mičnostjo poslovanja. Delegati
tega zbora so se v svojem stali-
šču upravičeno vprašali, kdo
zagotavlja. da bo družbeni
plan občine do konca leta
1985 realiziran, in kakšne po*
sledice bodo sledile. te cilji in
naloge družbenega plana ne
bodo uresničeni. Dodali so. da
je treba poleg ostaiih ukrepov.
za zagotovitev realizacije druž-
benega pJana prvenstveno
poostriti odgovornost do dela
in discipline, nedeio in nedis-
cipfino pa zbijati s sankcijami

Odbor za vpraSanja prostor-
skega planiranja in komunalne
problematike pri zboru krajev-
nih skupnosti je v svojem stali-
5ču do družbenega plana za-
hteval, da je treba v dokumerv
tu vsebovane cilje in naioge
tesneje uskladiti z že začrtano
usmeritvijo naslednjega stabi-
Itzacijskega obdobja

Svoje stališče na osnutek
družbenega dogovora je podal
tudi zbor združenega dela. ozi-
roma njegov odbor za družbe-
noekonomski sistem in sprem-
Ijanje tekočih gospodarskih
gibnaj Kniičen je bil pri inve-
sticijah, ko je predtagal, da bi
bilo koristno ponovno preveri-
ti. ali so vsa načrtovana vlaga-
nja reatna. ali pa bolj rezultati
želja brez ragotovljenih fi-
nančnih virov. Pri inveslicij-
skih kriterijih je predlagal. da
naj bi vključili tudi tistega. kjer
gre za proizvodnjo. ki nado-
mešča uvo2. Odbor je pogreSal
v osnutku občinskega plana
večji poudarek na racionalnej-
5i rabi vseh razpoložtjivih vrst

energetskih virov, ter se zavzel
za ustvarjanje takšnih pogojev,
ki bi pospešili obrtiniško po-
nudbo v občtni.

Ob koncu dofgotrajne raz-
prave okrog občinskega druž-
benega plana za naslednjih
pet let, je predsednik občinske
skupščine Janez Rigler predla-
gal delegatom, da skupaj s sta-
lišči in poudarki iz razprav
osnutek sprejme/o in ga tako
dajo v javno obravnavo Mi pa
dodajamo da bo po vsej ver-
jetnosti družbeni plan občine
sprejet v mesecu februarju.

V nadaljevanju so delegatf
obravnavali analizo poslovania -
bežlgrajakega goapodarstva v"
lanskem devetmesedju tn /o
ugodno sprejeli Kfjub vsemu
pa so imeli tudi kritične prr-
pombe in zaskrbljene pomisl*-
ke Tako je odbor za razvoj sa-
moupravljanja v krajevnih
skupnostih in za uveljavljanje
delegatskega sistema pri zbo-
ru kragevnih skupnosti menil.
da je zaskrbljujoč podatek. ki
kaže na rast materiainih stro-
Škov. Razen tega je pripomnil.
da je zgrešeno. ko sistemsko
omejujemo uvoz surovin.
hkrati pa kupujemo tuje znanje
in tehnologijo. Odbor za vpra-
Sanja prostorskega planiranja
in komunalne problematike pri
istem zboru pa je bil mnenja.
da manjkajo celoviti podatki o
tistih ozd. ki so kršile določila
dogovora o uresničevanju
družbene usmeritve razporeja-
nja dohodka v lelu 1980

Naslednja tema. ki so se je
lotili delegati vseh ireh zborov
bežigrajske občinske skupžči-
ne, je zadevala predlog odloka
o organizaciji in delovnem po-
dročju občinskih upravnih or-
ganov in strokovnih služb Za
dokument. o katerem smo v
našem glasilu obširno pisali,
lahko le rečemo, da so ga de-
legati potrdili, domala brez
večjih pripomb

Ko se je zasedanje prevesilo
v drugo polovico so se delega-
ti podrobneje seznanili z
osnutkom okvirnega progra-
ma dela naše občinske skup-
žčine za letošnje leto Na ta
osnutek so svoje pripombe do-
daii tudi razpravtjavci in neka-
teri odbori, nakar so ga dele-
gati potrdili

Ob koncu bi veljalo omeniti
še to, da je podpredsednica
izvršnega sveta skupščine Be-
žigrad, Nada Gorže, podata
obžirnejSo inforrnacijo o popi-
su samoupravnih sporazumov
o temeljih pfana samoupravnih
interesnih skupnosti družbe-
nih in ostaiih dejavnosti do le-
ta 1985. delegati pa'so prejeli
osnutek odloka o prispevkih
za financiranje programa SIS
družbenih dejavnosti za letoš-
nje leto.
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